

## 修訂銀行服務收費的通知

親愛的客戶：

謹此通知，由 2023 年 7 月 3 日（「生效日期」）起，本行將調整銀行服務收費之以下部分，詳見下文：

項目	調整前	調整後
<b>往來賬戶</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● 未經授權透支<ul style="list-style-type: none"><li>■ 臨時透支利率</li></ul></li><li>● 票據抵用手續費</li></ul>	本行港幣/美元最優惠利率或一個月香港銀行同業拆息/倫敦銀行同業拆息（以較高者為準）+ 10% p. a.	港幣：本行港幣最優惠利率或一個月香港銀行同業拆息（以較高者為準）+ 10% p. a. 美元：本行美元最優惠利率 + 10% p. a.

請注意，閣下於上述相應生效日期後繼續使用有關服務，即被視為閣下同意上述調整。如閣下未能接納上述收費調整，本行將不能夠繼續為閣下提供相關服務，請致電以下客戶服務熱線與本行聯絡以作安排。

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線 218 95588、瀏覽我們的網站 [www.icbcasia.com](http://www.icbcasia.com) 或親臨本行各分行查詢。

中國工商銀行（亞洲）有限公司

二零二三年六月

（本通知之英文本與中文譯本文義如有歧義，概以英文為準。）

## Notice of Amendment on Banking Service Charge

Dear Valued Customer,

We would like to inform you with effect from 3 July 2023 (the “Effective Date”), changes are made to the following sections under Banking Service Charge as follows:

Item	Prevailing	Revised
<b>Current Account</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Unauthorized Overdraft<ul style="list-style-type: none"><li>■ Interest rate of Temporary overdraft facility</li></ul></li><li>● Drawing against uncleared items handling charge</li></ul>	HKD/USD Prime Rate or 1-month HIBOR/LIBOR (whichever is higher) + 10% p.a.	HKD: HKD Prime Rate or 1-month HIBOR (whichever is higher) + 10% p.a. USD: USD Prime Rate + 10% p.a.

Please note your continuous use of our service(s) after the respective Effective Date mentioned above will be regarded as your acceptance of the above amendment. If you decline to accept the above amendment, we may not be able to continue to provide the relevant service(s) to you and please notify us through the following Customer Service Hotline for the cancellation arrangement.

For enquiry, please call our Customer Service Hotline at 218 95588, browse our website [www.icbcasia.com](http://www.icbcasia.com) or visit any of our branches.

Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited

June 2023

(The English version of this Notice shall prevail wherever there is a discrepancy between the English and the Chinese versions.)